
                                                                                                          ПО-32/ 25.04.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ЦВЕТОМИР ЦАНКОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.04.2024 г. 

 

 

Уважаема госпожо Йозова, 

Имам две питания. Първото е следното: 

В Кодекса на труда от 2012 г. се премахна клас за прослужено време, като 

по този начин държавните и общински служители могат да получат 

допълнително трудово възнаграждение съгласно Кодекса - чл. 107а, ал. 14. 

Конкретният ми въпрос е как се разпределят средствата за работна заплата 

в Община Габрово, колко процента са за основни заплати и колко процента за 

допълнителни трудови възнаграждения, съгласно Кодекса - чл. 107а, ал. 14? И 

при положение, че допълнителното трудово възнаграждение се изплаща всяко 

тримесечие, моля да посочите кога са били последните две плащания по чл. 

107а, ал. 14, извън тези по европроекти и колко служители са получили 

допълнително трудово възнаграждение извън тези по чл. 107а, ал. 14, т. 6? 

Второто ми питане също ще бъде свързано с карнавалната програма, с 

предстоящите събития, обявени в дните между 17 и 19 май. Иска ми се съвсем 

накратко да припомня, че от години насам едно от регулярните събития в 

рамките на Карнавала е провеждането на Биг бенд парад, по време на който по 

покана на оркестър Габрово и Общината се изявяват общински оркестри от Русе, 

Велико Търново, Ловеч, Ботевград и други градове, в които съществуват щатни 

бендови формации по подобие на нашата. С изненада констатирах, че в 

програмата на тазгодишното издание на Карнавала биг бенд парада липсва, като 

има само обявен обеден концерт на нашия оркестър „Габрово” за 17 май, петък, 

от 12 часа на обед.  

Въпросът ми е каква е причината провеждането на биг бенд парада да 

отпадне, при положение, че това е събитие полезно, както за габровската 

публика, така и за музикантите от различни градове, които с удоволствие 

гостуват при нас, а дори и в годините, когато събитието се провеждаше в самия 

ден на Карнавала всички участници на сцената на парада масово се включваха в 

карнавалното шествие и така допълнително допринасяха за настроението по 

габровските улици? 

Благодаря за вниманието. 
 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

 

 

 

                                                                                                                      ПО-32/30.05.24г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 

 

ОТ ЦВЕТОМИР ЦАНКОВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 25.04.2024 Г. 

 
Въпрос: Имам две питания.  

Първото е следното: В Кодекса на труда от 2012 г. се премахна клас за прослужено 

време, като по този начин държавните и общински служители могат да получат 

допълнително трудово възнаграждение съгласно Кодекса - чл. 107а, ал. 14. 

Конкретният ми въпрос е как се разпределят средствата за работна заплата в Община 

Габрово, колко процента са за основни заплати и колко процента за допълнителни трудови 

възнаграждения, съгласно Кодекса - чл. 107а, ал. 14? И при положение, че допълнителното 

трудово възнаграждение се изплаща всяко тримесечие, моля да посочите кога са били 

последните две плащания по чл. 107а, ал. 14, извън тези по европроекти и колко служители 

са получили допълнително трудово възнаграждение извън тези по чл. 107а, ал. 14, т. 6? 

Второто ми питане също ще бъде свързано с карнавалната програма, с предстоящите 

събития, обявени в дните между 17 и 19 май. Иска ми се съвсем накратко да припомня, че от 

години насам едно от регулярните събития в рамките на Карнавала е провеждането на Биг 

бенд парад, по време на който по покана на оркестър Габрово и Общината се изявяват 

общински оркестри от Русе, Велико Търново, Ловеч, Ботевград и други градове, в които 

съществуват щатни бендови формации по подобие на нашата. С изненада констатирах, че в 

програмата на тазгодишното издание на Карнавала биг бенд парада липсва, като има само 

обявен обеден концерт на нашия оркестър „Габрово” за 17 май, петък, от 12 часа на обед.  

Въпросът ми е каква е причината провеждането на биг бенд парада да отпадне, при 

положение, че това е събитие полезно, както за габровската публика, така и за музикантите 

от различни градове, които с удоволствие гостуват при нас, а дори и в годините, когато 

събитието се провеждаше в самия ден на Карнавала всички участници на сцената на парада 

масово се включваха в карнавалното шествие и така допълнително допринасяха за 

настроението по габровските улици?  
 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ЦАНКОВ, 

 

 По поставените въпроси на Ваше питане с вх. №  ПО-32/25.04.2024 г. Ви 

информираме следното: 

 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

 По първото Ви питане: Съгласно чл. 107а (14) (Нова - ДВ, бр. 38 от 2012 г., от КТ в 

сила от 01.07.2012 г., предишна ал. 13 - ДВ, бр. 57 от 2016 г.) Допълнителните 

възнаграждения на служителите, работещи по трудово правоотношение в държавната 

администрация, са: 

 1. допълнително възнаграждение за нощен труд е изплащано през м. ноември 2023 г. 

на 2 служителя и през м. юли 2023 г. на 1 служител;  

 2. допълнително възнаграждение за извънреден труд е изплащано през м. март 2024 г. 

– на 11 служителя и м. февруари 2024 г. на 8 служителя; 

 3. допълнително възнаграждение за работа през официалните празници – през м.  март 

2024 – 4 служителя и през м. януари 2024 г. на 2 служителя;  

 4. допълнително възнаграждение за времето на разположение – няма изплатени 

 5. допълнително възнаграждение за постигнати резултати са изплащани през м. 

декември 2023 г. на 147 служителя и през м. октомври 2022 г. на 137 служителя. 

  

 По второто Ви питане: Поради наситената с различни прояви и концерти програма на 

17, 18 и 19 май, както и поради невъзможността на някои от оркестрите да дойдат в Габрово 

в ден различен от петък 17 май или събота 18 май провеждането на биг бенд парада се оказа 

невъзможно. Обсъжда се вариант тази безспорно качествена проява да се проведе във 

време, което не е толкова наситено със събития. Считаме, че това  ще даде възможност 

както на зрителите, така и на участниците да се насладят на изпълненията на музикантите и 

парада да бъде акцент, а не да се проведе между другото. 

 

 

С уважение, 

                     / П / 

Таня Христова 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 

 


